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【家長教師會睦親獎】 

 
 
 
一、 目標：  

1. 增進家庭中親子關係 

2. 推動學生發揚傳統的人倫美德「孝順父母、兄友弟恭」 
 
二、 評選標準： 

1. 學生與家人間的溝通態度，如禮貌等。 

2. 學生與家人的相互支持，體諒和關懷。 

3. 學生在家居生活中表現的自覺性和自律性。 

4. 學生在家務上的參與程度。 

5. 學生遇到壓力或困難時與家人一起面對或解決。 
 
三、 評選方法： 

由父母推薦子女參選，經家長教師會委員會評閱推選表後，將會安排入圍學生進行面

試。 
 
四、 組別及獎項： 

 初級組： 中一至中二 

 高級組： 中三至中六 

 獎    品： 卓越表現獎（獎座、獎狀及書券港幣三百元） 

   優異表現獎（獎座、獎狀及書券港幣二百元） 

   良好表現獎（獎座、獎狀及書券港幣一百元） 

凡參加的學生均獲頒嘉許狀以示支持和鼓勵。 
 
五、 評選委員由家長教師會委員會組成。 
 
六、 程序： 

1. 遞交提名表格之截止日期：二零零七年四月十七日（星期二）或以前交予班主

任老師 

2. 面試日期：二零零七年五月五日（星期六）下午 

3. 頒獎日期：各組卓越表現獎將於周年畢業典禮頒獎，其餘獎項則於家長教師會

期終會議頒發。 



 

 

 
St. Mary’s Canossian College Parent Teacher Association 

 
 

【Love Your Family Award】 
 
 
1. The “Love Your Family Award” is sponsored by the PTA Committee for the following 

purposes: 
(i) to enhance close relationship between parents and students 
(ii) to arouse students’ attention to and action in 

(a) love, respect and appreciation of their parents 
(b) harmony and politeness to brothers and sisters in the family 

 
2.    Standards of evaluation are made on students’: 

(i) attitude to family members, 
(ii) concern, support and tolerance to their own families, 
(iii) independency and ability to take care of themselves conscientiously, 
(iv) engagement in household chore, and 
(v) willingness and ability to share with family members when under stress and 

encountering difficulties. 
The PTA Committee will elect the best performing students in accordance with the above 
standards. 

 
3. Evaluation procedure and method: 

Candidates nominated by parents will be assessed by the PTA Committee and then short-
listed for an interview in the Final. 

 
4. Prizes for each group are as follows: 

z Outstanding Award (trophy, certificate & book coupon of HK$300) 
z Excellent Award (trophy, certificate & book coupon of HK$200) 
z Merit Award (trophy, certificate & book coupon of HK$100) 
z A Certificate of Appreciation will be given to each participant in order to recognise 

one’s achievement. 
 
5. The PTA Committee will form an Evaluation Panel in the election. 
 
6. Parents will submit the Nomination forms to the school through their daughters on or before 

17 April, 2007. Interviews will be held in the afternoon of 5 May 2007 (Saturday). The 
awardees of the Outstanding Award of each group will be awarded at the Annual 
Graduation Day and the rest of Prizes will be presented at the coming PTA Year End 
Meeting. 

 
 
 
 
 

End 


